

LA SCALA DEL PALAZZO

嘉 樂 酒 吧

午市套餐菜單

MENU A PRANZO

意大利布拉塔沙律

La Burrata

布拉塔芝士，番茄和羅勒

Burrata cheese, Tomato and Basil

生蝦薄片

Carpaccio di Gamberetti

蝦薄片和青瓜，覆盆子，開心果和青檸

Shrimp Carpaccio with Cucumber, Raspberries, Pistachio and Lime

蜜瓜與火腿

Prosciutto e Melone

羅馬甜瓜和十八個月帕馬火腿

Cantaloupe Melon with 18-month aged Parma Ham

意式青醬扁麵

Linguine al Pesto

意式扁麵配自製青醬和乳清芝士

Linguine with homemade basil Pesto and Ricotta Cheese

Pasta alla Ruota

自選意大利麵：寬麵，菠菜細寬麵，天使麵

Choice of : Fettuccine, Spinach Tagliolini, Angel Hair

自選醬汁：阿爾弗雷多白汁，三文魚汁及松露蘑菇汁

Your favorite Pasta with a choice of

Alfredo sauce, Salmon sauce or Truffle Mushroom sauce

意式肉醬寬麵

Tagliatelle Bolognese

意式寬麵配肉醬和帕瑪森芝士

Tagliatelle with Bolognese ragout and Parmigiano-Reggiano fonduta

提拉米蘇

Tiramisu

咖啡手指餅配馬斯卡彭慕斯，咖啡脆脆及拿鐵泡沫

Coffee soaked Ladyfingers with Mascarpone Mousse, Coffee Streusel and Latte Foam

香橙芝士蛋糕

Orange Cheesecake

烤芝士蛋糕配輕盈芝士慕斯、橙味雪葩及橙味啫喱，榛果碎

Baked Cheesecake with light mousse, Orange Sherbet and Orange Jelly, Hazelnut crumble

三道菜餐單 Three Course Menu

298 一位用 For 1 person

Choice of Appetizer, Pasta and Dessert dish 自選頭盤，意大利麵和甜品

如有任何食物過敏或餐飲限制，請提前告知我們的服務員。所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。
Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements. All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.